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Město Kyjov 

Komise životního prostředí 

Zápis z jednání č. 5/2021 

 

Datum konání: 24. 6. 2021 

Místo konání: Malá zasedací místnost MÚ Kyjov   

 

Přítomni:  dle prezenční listiny 

Hosté: Ing. Vladimír Šimeček – ředitel, TS Kyjov 

 Ing. František Svoboda – vedoucí sekce zeleň, TS Kyjov 

 Mgr. Markéta Pírková – vedoucí odboru majetku, MÚ Kyjov 

Ing. Lukáš Lattenberg – zahradní architekt 

Darja Machalínková – občanka Kyjova 

Zapisovatel:  Ing. Tomáš Blažek 

Ověřovatel:  Ing. Pavel Berka 

Čas jednání:  16.00 – 17.45  

 

Program jednání: 

1. Host KŽP – paní Darja Machalínková 

2. Adaptační opatření 

3. Sečení travnatých ploch se zvláštní péčí 

4. Kontrola úkolů 

5. Kácení dřevin 

6. Různé  

 

 

Průběh jednání: 

 

 

1. Host KŽP – paní Darja Machalínková 

 

Paní Machalínková byla na jednání komise pozvána členkou komise Mgr. Veverkovou. 

Komisi seznámila se svými náměty na úpravu některých ploch v Kyjově: 

 travnaté „trojúhelníky“ u nemocnice 

 travnatá plocha u přejezdu 

 travnaté plochy na křižovatce ulic Komenského x Nádražní 
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K daným námětům proběhla diskuse k možným úpravám předmětných ploch. 

 

„Trojúhelníky“ u nemocnice 

Pozemky nejsou ve vlastnictví města, jeden je ve vlastnictví ŘSD, druhý je ve vlastnictví 

JMK (SÚS JMK). Odbor majetku prověří na SÚS JMK možnost provedení úpravy 

v současnosti zatravněného pozemku. Úprava pozemku by proběhla po opravě silnice. 

 

Plocha u přejezdu 

Bude posečen pás pozemku podél komunikace v šíři 1,5m na výšku cca 10 cm. 

 

Úpravy, osazení a oživení dalších menších travnatých ploch v Kyjově budou prováděny 

postupně.  

 

 

2. Adaptační opatření  

 

Ing. Berka informoval komisi, že po obdržení generelu od spolku Voda lidé krajina bude 

členům komise tento materiál rozeslán k připomínkování. Lhůta pro zaslání připomínek bude 

stanovena na cca 5 dnů. 

  

 

3. Sečení travnatých ploch se zvláštní péčí  

 

Komise diskutovala se zástupci TS Kyjov další postup při sečení travnatých ploch se zvláštní 

péčí.  

 Úprkova louka – plocha bude posečena, posečené traviny budou ponechány 7-14 dní na 

místě k vysemenění, 

 lesopark – podél cest byla provedena seč, plocha lesoparku se bude dále séct postupně po 

blocích do konce července, v zadní části bude ponechána plocha do září, 

 plocha u přejezdu – zatím ponechat bez seče, 

 trojúhelník u Kauflandu – provést seč, 

 park Sv. Martina – bude provedena seč, pokud možno před deštivým počasím, 

 u Rocha – spodní část poséct, vrchní část ponechat bez seče, 

 u hřbitova – provést seč s ponecháním ploch dle domluvy. 

 

 

4. Kontrola úkolů  

 Lesy Města Kyjova 

Ing. Berka informoval komisi o rozhodnutí rady města převést volné finanční prostředky 

společnosti do rezerv na pěstební činnost, z kterých bude financována obnova lesů prováděná 

v následujících letech.  
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 VKP V Podsedkách 

Na odboru majetku proběhlo jednání s p. Ing. Seluckým, který má zájem provádět na 

předmětných pozemcích pastvu ovcí, koz, popř. skotu. Jednání se zúčastnila i zástupkyně 

odboru životního prostředí MÚ Kyjov, která upozornila na nutnost podat žádost zájemce o 

posouzení zásahu do registrovaného VKP na odbor životního prostředí. Odbor majetku 

připravil smlouvu o výpůjčce pozemků, která bude rozeslána členům komise 

k připomínkování.  

 

 Vysazování rostlin do litorálního pásma Kyjovky 

Mgr. Lungová předá na odbor majetku druhy rostlin, které by byly vhodné k výsadbě, vč. 

finanční náročnosti. Odbor majetku prověří možnosti výsadby na Povodí Moravy. Výsadba by 

se týkala úseku Kyjovky od mostu před gymnáziem do zatáčky před mlýny.  

 

 Aliance půdy 

RNDr. Ambrozek představil komisi prezentaci této aliance. Na příští jednání bude zajištěn 

český překlad prezentace.  

 

 

5. Kácení dřevin 

 

 ul. Komenského – jilm, strom byl posouzen Ing. Lattenbergem, doporučuje provést ořez 

stromu.  

 ul. Mezivodí – hloch, 

 ul. Tyršova – třešeň. 

 

Komise nemá námitek proti kácení hlochu a třešně. 

 

 

6. Různé 

 

Ing. Berka 

Informoval komisi o návštěvě zástupců VUT Brno v souvislosti s možným zadáním 

bakalářských nebo diplomových prací na téma revitalizace Kyjovky.  

 

Ing. Kudláč  

Upozornil na stav zeleně na sídl. Zahradní po provedené revitalizaci (sečení, ničení záhonů 

levandulí auty, zanedbané záhony).  

 

Mgr. Veverková 

 upozornila na suché nově vysazené stromy v lokalitě Koliba,  

 dotazovala se na suché stromy podél silnice do Bohuslavic – bude řešit odbor majetku ve 

spolupráci se SÚS a Policií ČR. 

 

Ing. Selucký 

Dotazoval se na vznik nového parkovacího místa u rekonstruovaného domu na ul. Riegrova. 
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RNDr. Ambrozek 

Upozornil na sečení travnatých ploch v horkém počasí – vyšší pokos, nižší intenzita sečení. 

 

Ing. Lattenberg 

Doporučil TS Kyjov věnovat zvýšenou pozornost zálivce stromů. 

 

Mgr. Pírková 

Navrhla zvážit další úpravy keřového patra v městském parku – na podzim bude provedena 

obhlídka a budou případně navrženy další úpravy.   

 

 

 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova: --------- 

 

Úkoly pro členy komise:  --------- 

 

Termín dalšího jednání:  7. 9. 2021 v 16.00 hod. 

 

      

Zapsal: Ing. Tomáš Blažek 

Ověřil: Ing. Pavel Berka 

 

 

 

 

Přílohy: 

1. Prezenční listina 

 


